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Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014. (II . 24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani — a központ i
államigazgatási szervekrő l, valamint a Kormány tagjai és az államtitkárok jogállásáról szóló 2010 .
évi XLIII . törvény 34 . § (2) bekezdésében foglalt miniszteri jogkörben —

Lázár János

Miniszterelnökséget vezet ő miniszter úrhoz,

„Hogyan érvényesül a kormányzati takarékosság a személyi kifizetéseknél? ”

címmel . A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A modern európai országok mindent megtesznek a versenyképességük növeléséért . Ennek fontos
feltétele az állami működés hatékonysága, a takarékos m űködés . Magyarországon jelenleg ép p
ennek ellenkezője érvényesül : a 2016 . évi költségvetés az idei évihez képest a GDP-arányában mé g
tovább nő az állam által önmagára költött összeg .

Mindezekre való tekintettel indokoltnak tűnik az Ön által vezetett minisztérium (a továbbiakban :
Tárca) vezető i és munkaapparátusa számára biztosított személyi jelleg ű kifizetések számbavétele ,
arról nem is beszélve, hogy az ésszerű , takarékos és gazdaságos működés biztosítása valamennyi
miniszter, így az Ön feladatkörébe is beletartozik .

Mindezek alapján arra kérem, hogy válaszoljon az alábbi kérdéseimre :

1. Hogyan értékeli a takarékos gazdálkodás eddigi megvalósulását a személyi jelleg ű kifizetéseknél
az Ön által vezetett Tárca esetében ?

2. Összesen mekkora összeget fordítottak a Tárca vezet ői és munkaapparátusa valamennyi,
személyi jellegű kiadásaira 2015. január 1 je óta? Kérjük a személyi jellegű kiadások jogcím-
szerint részletezett bemutatását!
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3. A Tárca egyes vezetői, így a miniszter, (közigazgatási) államtitkárok, főosztályvezetők
főosztályvezető-helyettesek mekkora összegű javadalmazásban részesültek 2015. január Ne óta?

Kénjük az összegek személyenkénti, havi bontásban részletezett bemutatását !

4. Részesültek-e a tárca egyes vezetői, így a miniszter, (közigazgatási) államtitkárok,

főosztályvezetők, főosztályvezető-helyettesek jutalomban, prémiumban illetve egyéb, illetménye n

felüli kifizetésben 2015 . január Ne óta? Amennyiben igen, kénjük az összegek személyenkénti

bontásban részletezett bemutatását !

4. Biztosítottak-e a tárca egyes vezetői, így a miniszter, (közigazgatási) államtitkárok ,

főosztályvezetők, főosztályvezető-helyettesek részére szolgálati lakást, illetve nyijtottak-e részükre

lakhatási támogatást 2015. január 1-jét követő időszakban? Amennyiben igen, kérjük a szolgálat i

lakás biztosítása tényének, illetve a lakhatási támogatás összegének személyenkénti bontásban

részletezett bemutatását !

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2015 . július 1 .

Dr. Tóth Bertala n
országgyű lési képviselő (MSZP)

Dr. Józsa István
országgyűlési képviselő (MSZP)
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